
 
 
  

Nota voor burgemeester en wethouders 
Onderwerp 

Team 
DEV-CS 

Vragen ex art 46 RvO-DB-Voortgang Energieplan 

1- Notagegevens   

Notanummer 2020-000545 

Datum 02-04-2020 

Programma:   

04 Milieu 

Portefeuillehouder Weth. Verhaar 

  
 

 

2- Bestuursorgaan   

[X]B & W 07-04-2020 

[ ]Raad -- 

[ ]Burgemeester -- 

College van B & W   

- Burgemeester - Weth. Grijsen 

- Weth. De Geest - Weth. Verhaar 

- Weth. Walder - Weth. Rorink 
 

Besluitenlijst d.d.   d.d.   d.d. 

 [ ]Akkoordstukken -- [X]Openbaar 07-04-2020 [ ]Besloten -- 
 

  

Routing d.d. 

regiemanager  03-04-2020 

wethouder 03-04-2020 
 

  par. 

[ ]adj.secr. -- 

[X]gem.secr. 03-04-2020 

BIS Openbaar 

Status Definitief2020-04-08 

  

Bijlagen 

Vragen fractie + antwoordbrief 

  
B & W d.d.: 07-04-2020 
  
Besloten wordt: 

1 De beantwoording van de vragen ex art 46 RvO van de fractie Deventer Belang vast te stellen;  

2 de beantwoording aan te bieden aan de raad; 

3 de nota en het besluit openbaar te maken. 

  

Financiële aspecten: 

Financiële gevolgen voor de gemeente? Nee 

Begrotingswijziging Nee 

  

Voorstel openbaarmaking conform Wet Openbaarheid Bestuur (Wob) 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken vergezeld van bijgaand persbericht 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken nadat  

   

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken, behalve…  

   

[ ] Het besluit openbaar te maken, maar niet de nota, gelet op artikel: 

   

[ ] De nota en het besluit niet openbaar te maken, gelet op artikel: 

   

  

 Kennisgeving/ Bekendmaking Awb 

Kennisgeving (publicatie) conform Awb Nee 

Bekendmaking conform Awb  Nee 

  

ADVIESRADEN: 



 
Moet een van de adviesraden gehoord worden of op de hoogte gesteld? Nee 

  

Toelichting 

Inleiding 

Per brief van 31 maart 2020 heeft Bert Kleine Schaars van de fractie Deventer Belang uw college een aantal 
schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over de voortgang van het energieplan. 

Bijgaand treft u de beantwoording aan. 

  
Beoogd resultaat 

  
Kader 

  
Argumenten voor en tegen 

  
Extern draagvlak (partners) 

  
Financiële consequenties 

  
Aanpak/uitvoering 

 



  
 
 

 Deventer 31 maart 2020 

 
 
Schriftelijke vragen o.g.v. artikel 46 RvO. SPOED. 
 
Onderwerp: Voortgang energieplan Deventer 
 
Naar aanleiding van de lopende en dus geldende landelijke richtlijnen ivm de aanpak van het 
Corona virus zijn de regels en de termijnen voor de huidige periode duidelijk en worden 
mogelijk nog verlengd. Wij begrijpen als geen ander dat besluitvorming in bepaalde 
processen indien mogelijk doorgang moet vinden. Het college is zeker actief bezig omdat te 
organiseren binnen de mogelijkheden van deze crises. Maar toch is mijn fractie verbaasd 
over de druk die er schijnbaar ligt om het concept energieplan te moeten bespreken. 
 
Dat leidt voor onze fractie tot de volgende constateringen en vragen: 
 
Tijdens de laatste raadstafel zei de tafelvoorzitter iets als: dit plan moet door ivm termijnen 
voor SDE subsidies en de afhankelijkheid ervan bij de besluitvorming van dit plan. 
 

1. Kan de portefeuillehouder dat bevestigen? 
2. Zo ja, waarom heeft de portefeuillehouder ons niet hierover geïnformeerd? 

Daarmee bedoelend dat dit geen 'mogelijke' projecten maar concrete geplande 
projecten zijn met bijbehorende locaties en dus ook impact op de omgeving 
hebbend. SDE subsidie kun je alleen aanvragen als de plaats, omvang en capaciteit 
bekend zijn.  

3. Die zaken leg je immers vast omdat daarop de subsidie wordt toegekend. Klopt dat? 
4. Ervan uitgaande dat bovenstaande klopt, moeten wij dan concluderen dat wij als 

raad onvoldoende zijn geïnformeerd? Dit in tegenspraak tot een toezegging die de 
wethouder in eerdere bijeenkomsten heeft gedaan, plannen te melden mits 
concreet? 

5. Juist het draagvlak van mogelijke projecten is groot, mede gezien de vele insprekers 
bij het energieplan. Deelt u met ons de mening dat tijdige informatie over ingrijpende 
plannen in het buitengebied met omwonenden vooraf en dus tijdig gedeeld moeten 
worden? 

 
Op welke termijn kunt u over bovenstaande duidelijkheid verschaffen? 
In afwachting van uw antwoorden op onze vragen,  
 
Fractie Deventer Belang 
Bert Kleine Schaars 
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2020-000545  7 april 2020 
kenmerk  uw referentie  datum 
     
M.C. Eggel Schriftelijke vragen ex art 46 RvO  
contactpersoon  onderwerp   
 
Geachte heer Kleine Schaars, 
 
In uw brief van 31 maart jl. hebt u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over de voortgang 
van het energieplan. Ons antwoord is als volgt. 
 
Vraag 1:  

Tijdens de laatste raadstafel zei de tafelvoorzitter iets als: dit plan moet door ivm termijnen voor SDE 
subsidies en de afhankelijkheid ervan bij de besluitvorming van dit plan. Kan de portefeuillehouder dat 
bevestigen? 
 

Antwoord:  

Nee, er is geen afhankelijkheid tussen de besluitvorming van het plan en termijnen voor SDE-subsidies. 
 

Vraag 2:  

Zo ja, waarom heeft de portefeuillehouder ons niet hierover geïnformeerd? 
Daarmee bedoelend dat dit geen 'mogelijke' projecten maar concrete geplande projecten zijn met 
bijbehorende locaties en dus ook impact op de omgeving hebbend. SDE subsidie kun je alleen aanvragen als 
de plaats, omvang en capaciteit bekend zijn.  
 

Antwoord:  

Uit de inventarisatie die is uitgevoerd in het kader van de RES blijkt dat er binnen Deventer meerdere 
projecten zijn waarvoor een SDE-subsidie is aangevraagd. Dat betreft veelal zonnepanelen op bedrijfsdaken. 
Deze projecten zijn niet afhankelijk van het energieplan. Als er toch projecten zijn die impact hebben op de 
omgeving, worden die beoordeeld in het kader van de normale ruimtelijke procedures, waarin de rol van raad 
is geborgd. 
 

Vraag 3:  

Die zaken leg je immers vast omdat daarop de subsidie wordt toegekend. Klopt dat? 

 

Antwoord:  

SDE-subsidies worden inderdaad toegekend aan concrete plaatsgebonden projecten.  
 

 



 

Vraag 4:  

Ervan uitgaande dat bovenstaande klopt, moeten wij dan concluderen dat wij als raad onvoldoende zijn 
geïnformeerd? Dit in tegenspraak tot een toezegging die de 
wethouder in eerdere bijeenkomsten heeft gedaan, plannen te melden mits concreet? 
 

Antwoord:  

Dat klopt niet. Het is niet de taak van de wethouder om de raad te informeren over alle particuliere initiatieven 
waarvoor een SDE-subsidie is aangevraagd. Daarnaast is de rol van de raad geborgd in normale ruimtelijke 
procedures. 
 

Vraag 5:  

Juist het draagvlak van mogelijke projecten is groot, mede gezien de vele insprekers bij het energieplan. Deelt 
u met ons de mening dat tijdige informatie over ingrijpende plannen in het buitengebied met omwonenden 
vooraf en dus tijdig gedeeld moeten worden? 
 

Antwoord:  

Daar zijn wij het helemaal mee eens. De kern van het door de raad vastgestelde handelingskader voor 
zonneprojecten is dat de initiatiefnemer verantwoordelijk is voor creëren van draagvlak in de omgeving.  
 

 
 
Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer, 
de secretaris, de burgemeester, 

 
 
 
 
 
 

M.A. Kossen R.C. König 
 
 
 
 
 


